
 
 
Van: Dhr. Shiva A. De Winter <shiva.dewinter@dewintergroupbv.nl>  
Verzonden: maandag 16 mei 2022 12:13 
Aan: burgemeester <burgemeester@hilversum.nl> 
CC: Griffie-Hilversum <griffie@hilversum.nl> 
Onderwerp: Brandbrief 2 gericht aan het college B&W & Raadsleden parkeerproblemen door 
vrachtwagens voor Zwembad 'T Gooische Bad 
Urgentie: Hoog 
 
 
Geacht college van Burgemeester, wethouders en raadsleden, 
 
Ik richt mij opnieuw tot u naar aanleiding van mijn brief 14 februari omtrent het  
parkeerprobleem van vrachtwagens op de Franciscusweg. 
 
Vrachtwagens lijken bijna gestuurd te worden naar de hoek van het zwembad  
( Franciscusweg 229 ) en de druk op mij als ondernemer wordt wederom opgevoerd. 
Mede gezien het gesprek dat ik had met een dienstdoende agent die een boete aan het 
uitschrijven was.  
 
Daar laat ik het niet bij zitten dus zendt ik u hierbij een brandbrief aangezien dit al twee jaar 
lang gemeld wordt. Ik hoop zo spoedig mogelijk van u te horen. 
 
Kind regards / Met vriendelijke groet, 
  
Dhr. S.A. De Winter  
C.E.O.  De Winter Group / Sociability Horeca Group 
 
 
Franciscusweg 229, 1216 SE Hilversum 
 
Kvk. 62099779 
 
The Netherlands 
Tel: +31 (0)35 7725717 
GSM: +31 (0)6-15191918 
Linkdin: https://www.linkedin.com/in/shiva-de-winter-65250a2/ 
Site: www.dewintersport.nl 
E-mail: shiva.dewinter@dewintergroupbv.nl 
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Franciscusweg 229, 1216 SE Hilversum  035-7725717 
info@dewintersport.nl  Whatsapp: 06-50831558 
directie: shiva.dewinter@dewintergroupbv.nl 

Geachte college-/ & raadsleden, 

Ik schrijf u in de hoedanigheid als eigenaar van Sportinstituut De Winter Sport, Zwemschool De 

Winter Sport en Zwembad ’T Gooische Bad. De periode rond de bouw van het zwembad, 

Franciscusweg 229 in Hilversum (voormalig pand van de Zwembus van dhr. Hopman), zal vele van u 

nog bijstaan als roerige tijd. Na lang touwtrekken is in september 2018 de eerste leerling het water in 

gesprongen om zwemlessen te kunnen volgen. 

Ook na de opening is er veel tumult geweest rond het zwembad, in het hele eerste jaar bleef de 

discussie over parkeren een heikel punt. Nu, na een gedwongen (door de gemeente Hilversum) 

uitkoop van Garagebedrijf Klokker ( € 125.000,- ) en bijna vier jaar later, komt dit probleem weer 

opzetten. De sfeer rond de ondernemersvereniging en enkele collega-ondernemers hebben al vele 

meldingen bij de gemeente en politie opgeleverd.  

Momenteel telt Zwembad ’T Gooische Bad bijna 1200 gebruikers per week, en dat aantal is 

groeiende. De piek zit hem voornamelijk in het weekend, waar de meeste bedrijven op het terrein, 

vooral ook op de zondagen, gesloten zijn. Het probleem bevindt zich voornamelijk in het weekend. 

De “beperkte” parkeerruimte die er is, wordt nu gevuld met bijna 10 geparkeerde 

vrachtwagencombinaties. Deze nemen ruim een 30 tot 40-tal parkeerplaatsen in op de openbare 

weg. Dit levert van onze kant al 10-tallen meldingen op en de toezegging vanuit Handhaving dat dit 

aangekaart zal worden om een evt. parkeerverbod voor vrachtwagens in deze hoek tot stand te laten 

komen. 

Helaas is hier na ruim een jaar nog geen verbetering in en neemt het aantal vrachtwagens toe. Het 

trottoir wat ikzelf moet/heb moeten betalen ( ruim € 18.000 ) (langs de Sligro) om extra 

parkeerplaatsen te creëren levert een perfecte plek op voor vrachtwagens om hun combinatie te 

parkeren voor het weekend. Hierbij zend ik het filmpje mee van afgelopen weekend.  

De maat is vol, er kan niet gewezen blijven worden naar parkerende ouders op dit terrein als er niet 

ook aan de vrachtwagens gedacht wordt. Ik vraag het college van B&W en de raadsleden om in te 

grijpen om de grimmige sfeer op het industrieterrein en rond de ouders van zwemles tegen te gaan. 

Ik hoop dat u een parkeerverbod kunt bewerkstelligen in deze hoek van het industrieterrein en zo de 

druk van de rest van het industrieterrein kunt afnemen. 

Deze problemen zijn al ruim twee jaar bekend bij dhr. J.W. Huisman (Teammanager Toezicht & 

Handhaving). Waar nodig kom ik zelf graag tekst en uitleg geven voor de raad of het college om zo de 

problematiek toe te lichten en versnelt de onnodige druk van het industrieterrein af te nemen. 

Ik hoop op een spoedige reactie. 

 

Shiva de Winter 

Directeur Eigenaar Sportinstituut De Winter Sport, Zwembad ’T Gooische Bad, Zwemschool De 

Winter Sport 
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Hilversum, 16 mei 2022 

Geachte college- / raadsleden, 

Opnieuw schrijf ik u in de hoedanigheid van eigenaar van Sportinstituut De Winter Sport, 

Zwemschool De Winter Sport en Zwembad ’T Gooische Bad. Op 14 februari dit jaar berichtte ik u dat 

de parkeerproblematiek van vrachtwagens op de Franciscusweg dusdanig toenam dat er voor ouders 

van leerlingen geen ruimte meer was. Hierdoor ontstonden en ontstaan redelijke problemen die niet 

nodig zijn. (De brief zit bijgevoegd)  

Afgelopen zondag werden wij verrast door opnieuw een grote hoeveelheid vrachtwagens, een 

aanhanger die er al 3 weken onbeheerd staat en een tourbus met aanhanger waarin overnacht werd, 

zo leek het i.i.g. Hierdoor was de parkeergelegenheid, onder andere gezien de ruime manier van 

parkeren, weer minimaal. Halverwege de ochtend werd ik geattendeerd op de aanwezigheid van 

politie. De dienstdoende agent was bezig een boete uit te schrijven voor een verkeerd geparkeerde 

auto. Ouders hadden al aangegeven even naar binnen te willen lopen dan zou de auto in 2 minuten 

weg zijn, maar nee. 

In dit gesprek werd mij gemeld dat dit probleem al besproken is. Helaas mis ik alle terugkoppeling 

hierover. Daarnaast meldde de dienstdoende agent mij dat hij liever de vrachtwagens en tourbus 

hier dan in een woonwijk had staan. Hetzelfde gold voor de onbeheerde aanhanger. Ik heb gevraagd 

melding te maken dat ik een gesprek wilde, daar werd niet duidelijk op gereageerd. 

Het niveau van deze manier van handhaven begint kinderachtig te worden en lijkt een beetje op 

pesten en dwars zitten van de bedrijfsvoering. Zoals ik eerder aangaf, heb ik mee geïnvesteerd in het 

trottoir en kan een beetje medewerking vanuit de Gemeente Hilversum in deze hoedanigheid geen 

kwaad. Het merendeel van mijn klanten komt uit Hilversum en komt grotendeels met de fiets, voor 

de rest reikt het tot voorbij Amsterdam. Het is dus niet zo dat ze allemaal met de fiets kunnen 

komen.  

Ik verzoek vriendelijk maar dringend een gesprek met een oplossingsgerichte insteek om te kijken 

wat er met de vrachtwagens kan om escalatie, zoals gisterochtend, niet nogmaals te laten gebeuren. 

Bovendien verzoek ik het college en de raad zich te buigen over een vrachtwagen parkeerverbod 

voor die desbetreffende hoek van de Franciscusweg.  

Waar nodig kom ik hierover inspreken in een raadsvergadering waar dit eventueel verder besproken 

kan worden. Ik hoop spoedig van u of uw collega’s te horen. 

Namens Sportinstituut De Winter Sport 

Shiva de Winter 

 


